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ДО КМЕТА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 

 
ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

ПИТАНЕ 
от Борис Силвестриев Милчев – 

общински съветник в Столичния общински съвет 

ОТНОСНО: Преструктуриране на Столичния инспекторат 

Уважаема г-жо Фандъкова, 

В края на 2021 г. внесохте в Столичния общински съвет 
доклад за промяна в структурата на Столична община, в който 

сред другите промени се предвиждаше и закриване на Столич-
ния инспекторат. В последствие, от доклада Ви отпадна частта 
за инспектората, въпреки че публично заявихте, че той трябва 
да стане дирекция в структурата на общината. 

Това, че не бяха разяснени причините за отпадането на 
тази част от промяната в структурата на общинската админист-
рация създаде повод за спекулации. 

С оглед на това, моля да отговорите на следните въпроси: 

1. По каква причина реформата на Столичния инспекторат 
не се състоя при промяната на структурата на Столична община 
в края на 2021 г.? 

2. Имате ли намерение да предложите реформиране на 
Столичния инспекторат като дирекция в структурата на Сто-
лична община до края на този политически мандат? 
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Моля, отговорът на питането да бъде включен в днев-
ния ред на следващото заседание на Столичния общин-
ски съвет. 

С уважение: 
13.4.2023 г.

X Борис Милчев

Общински съветник

Подписано от: Boris Silvestriev Milchev  


